

Title (en)
Electromagnetic trip device

Title (de)
Elektromagnetischer Auslöser

Title (fr)
Déclencheur électromagnétique

Publication
EP 1473751 A1 20041103 (DE)

Application
EP 03009932 A 20030430

Priority
EP 03009932 A 20030430

Abstract (en)

The electromagnetic trigger or release device has a coil (3) and an armature (6) movable within the coil. It also has a magnet yoke (4) formed integrally with a magnet core (5) which engages at least partly in the coil. A spring (12) biases the armature. The magnet core and the armature are arranged symmetrically within the cross section of the coil. A core surface at least approximately normal to the coil axis lies opposite an armature surface which is bent out at right angles from the main armature body which runs parallel to the coil axis.

Abstract (de)

Ein elektromagnetischer Auslöser weist eine Spule (3), einen in dieser verschiebbaren Anker (6) und ein Magnetjoch (4), welches einteilig mit einem zumindest teilweise in die Spule (3) eingreifenden Magnetkern (5) ausgebildet ist, sowie einer Feder (12) zur Spannung des Ankers (6) auf, wobei der Magnetkern (5) und der Anker (6) innerhalb des Querschnitts der Spule (3) asymmetrisch angeordnet sind und einer zumindest annähernd normal zur Spulenachse (A) angeordneten Kernfläche (14) des Magnetkerns (5) innerhalb der Spule (3) eine zumindest annähernd rechtwinklig von einem parallel zur Spulenachse (A) verlaufenden Ankerhauptkörper (9) abknickende Ankerfläche (15) gegenüberliegt. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 71/24

IPC 8 full level

H01H 71/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 71/2463 (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] DE 10126851 C1 20021219 - SIEMENS AG [DE]
- [A] DE 937835 C 19560119 - RUDOLF BOGENSCHUETZ GES MIT BE
- [A] DE 493806 C 19300313 - OERLIKON MASCHF

Cited by

EP2421019A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 1473751 A1 20041103; EP 1473751 B1 20060322; DE 50302699 D1 20060511; ES 2258182 T3 20060816

DOCDB simple family (application)

EP 03009932 A 20030430; DE 50302699 T 20030430; ES 03009932 T 20030430